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Abstract:
This study addressed the subject of art as one of the important tools in
education, focusing on the benefits that it can achieve in the process of learning
and social communication. It pointed out that art can develop skills in children
such as creative, analytical, and critical thinking. Additionally, it discussed the
role of art in enhancing self-esteem, improving mental and physical health,
encouraging social participation and interaction with the community, as well as
the relationship between art education and other subjects in middle school. The
memorandum concluded by emphasizing the significant importance of
integrating art in modern education and achieving maximum benefit from it as a
powerful tool for promoting students’ growth and improving the quality of life
In society.
Keywords: art function _ modern education.
Résumé:
Cette étude a abordé¢ le sujet de ’art en tant qu’un des outils importants dans
I’éducation, en se concentrant sur les avantages qu’il peut apporter dans le
processus d’apprentissage et de communication sociale. Elle a souligné que 1’art
peut développer des compétences chez les enfants telles que la pensee créative,
analytique et critique. De plus, elle a discuté du réle de 1’art dans 1’amélioration
de I’estime de soi, de la santé mentale et physique, de ’encouragement de la
participation sociale et de 1’interaction avec la communauté, ainsi que de la
relation entre 1’éducation artistique et les autres matieres au college. La note a
conclu en soulignant I’importance significative de I’intégration de 1’art dans
1’éducation moderne et en réalisant un bénéfice maximum grace a un outil
puissant pour promouvoir la croissance des éléves et améliorer la qualité de vie
dans la sociéteé.

Mots-clés : art, fonction _ éducation moderne.
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